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Rolands – Labdien!Cik ilgi vēl Saulkras

Labdien!Cik ilgi vēl Saulkrastu Dome ņirgāsis par triju ciematiņu pensionāriem,kuriem,lai
nokļūtu līdz tuvākiem veikaliem,lieciet iet lielu līkumu pa Viļa Lāča un Murjāņu ielām,kur
nav trotuāru,ziemā netiek ielas tīrītas(iepriekšējā ziemas sezonā tīrītājs atbrauca kādas
divas reizes un ne tad kad to vajadzēja),bieži brauc mašīnas!
Vadība jau dažus gadus aizbildinās ar privātu zemi,saskaņojumu ar dzelzceļu.
Kādas problēmas?Elektrolīnijām ir aizsargjoslas un šeit ar tos dažus m2 var uztaisīt par
aizsargjoslu,par ko īpašniekam nebūs jāmaksā nodoklis.Iedzīvotāji dien dienā jau staigā
par viņu zemi.
Lielus līdzekļus pāreja neprasa,daži bloki vienā pusē uzbērumam,daži otrā un daži starp
sliedēm mazi panelīši, plus mardziņas(galvenā lieta)!
Šogad sniegs nebija jātīra,līdzekļi ir!
Dome jau var palūgt arī Saulkrastu uzņēmējiem,lai noziedo šīs dažas lietiņas.
Ceru,ka Dome uzklausīs mani un man nebūs jāceļ trauksme valsts līmenī,kā piemērām
4.studijā vai vēl kādā citā raidijumā!!!
Jauku dienu un sekmes darbā!
Rolands,pensionārs.


